
Bestyrelsesmøde i DKeF  
søndag den 24. januar kl. 10.00 - ca. 14.00 

Via TEAMS – Jan sender et link 
 
Deltagere:  
DKeF bestyrelse: Niklas L. Rejnstrup, Michael Zimmermann, Helene H. Jensen, Svend 
Jørgensen, Finn Hyldmar, Marita Geinitz 
 
DKeF: Jan Donde 
 
Tilforordnede tovholdere: Marianne Jensen, Allan Mortensen 
 
DIF: ingen 
 
Dagsordenspunkt Referat 
Pkt. 1  
Godkendelse af sidste 
referat 
 

Referatet blev godkendt 

Pkt. 2 
Afrapportering og 
opfølgning på de 
nuværende spor 
Jan gennemgår 
afrapporteringen af de 
nuværende spor.  
 

Jan gennemgik svarene fra DIF 
 
Spor 1: Oplæsning af svar fra DIF: 
 
Et fastholdelsesspor er selvsagt udfordret af Corona-
nedlukningen. DKeF opfordres derfor til at have 
opmærksomhed på foreningerne både med konkret 
information, men også i forsøget på, at holde 
motivationen i foreningsbestyrelserne og gerne med 
værktøjer til, hvordan medlemmerne kan ”plejes” i en tid 
uden de normale aktiviteter. Det er i denne 
nedlukningsfase vigtigt, at DKeF er synlig over for 
klubberne, så de oplever, at de har et forbund. På samme 
måde er det vigtigt, at klubberne er synlige over for 
medlemmerne, så de fortsat oplever, at de er med i en 
forening. 
 
Tilfredshedsundersøgelsen som gennemføres primo 2021 
forventes at give en god retning for de enkelte 
medlemmers forventninger og ønsker til keglesporten og 
foreningerne. Denne undersøgelse, sammenholdt med 
DKeFs nye struktur og ikke mindst tilførslen af en 
udviklingskonsulnet, er et godt grundlag for DKeFs 
arbejde i 2021 mod en øget fastholdelse af medlemmer i 
sporten.  
 
DIF støtter vurderingen af, at der ikke for indeværende 
skal afsættes ressourcer til arbejdet med de to 
sponsorater. 
 
DKeF opfordres til at være åbne for eventuelle nye 
indsatser, som muliggøres med tilførslen af 
konsulentressourcer, og som kan understøtte sporets mål 
og intentioner. 
 
Spor 2: oplæsning af svar fra DIF 
 
Coronaen har sat en stopper for de planlagte fysiske 
møder og arrangementer. 
 
DKeF har dog ikke ligget på den lade side, men udnyttet 
perioden til at udvikle, tilpasse og planlægge aktiviteterne, 
herunder Åbent Hus arrangementet, som skal løbe af 
stablen i august. Der er udbygget relationer til et par 
udvalgte klubber, som inddrages i arbejdet. 



 
DKeF opfordres til fortsat at sikre, at materialerne kommer 
ud at leve, og at foreningerne udnytter pausen under 
nedlukningen til at geare sig til genåbningen. 
 
I øvrigt gælder samme kommentarer som for spor 1 
omkring at geare klubberne til genåbningen og at drage 
nytte af de muligheder, der gives med ansættelsen af en 
konsulent. 
 
Spor 3: Oplæsning fra DIF 
 
Arbejdet med at gøre den udarbejde kommunikations-, 
marketing- og sponsorplan (2019) operationel, har stået 
på over det seneste år, og der ligger nu en række forslag 
og anbefalinger, som der kan handles på.  
 
DIF opfordrer, at den netop ansatte konsulent i 
samarbejde med DKeFs bestyrelse prioriterer, 
tidsfastsætter og ansvars- og opgavefordeler disse 
indsatser, og at procesmål for 2021 justeres på baggrund 
heraf.  
 
Der udestår stadig nedbrydning af et par områder i 
Kommunikations-, marketing- og sponsorplanen. Disse 
forventes færdigbeskrevet i de kommende måneder. 
 
Eventuelle ændringer i sporets resultat- og procesmål 
sker i aftale med DIFs konsulent. 
 

Pkt. 3 
Opfølgning på det 
praktiske arbejde med 
vores spor  
- hvad kan vi sætte i gang i 
en Coronatid? Kan vi lave et 
eller andet online - så vi kan 
holde interessen fanget? Der 
er rigtig mange gode ting i 
kommunikationsplanen. 
 

Spor 1:  
Covid 19 spærrer ikke for at spørgeskemaet, der er en 
deadline 15. marts 2021 og der vil foreligge svar fra dem 
som har deltaget. 
 
Afholde korte møder via teams med klubber (max 4 til 5 
klubber ad gangen) om forventnings- afstemning fra 
begge sider (klubben og DKeF) og det skal højst være 1 
time. 
 
Spor 2: 
Det kører 
 
Spor 3: 
Udvikling af design manual på vores materiale, og det er 
ikke afhængigt af Corona, og det kan vi tage fat på. 
 
Jan mener at vi skal have professionelt hjælp, og Jan 
indhenter tilbud. 
 
Hvilke digitale platforme er vigtige at bruge. 
Vi skal have en politik på hvem svarer på hvad. 
Niklas kommer med et forslag efter sommerferien, og vi 
vedtager kortvarigt politik omkring Facebook indtil at den 
endelige politik er på plads. 
 
Niklas har lavet en midlertidig politik. Den blev godkendt – 
og der arbejdes videre med den efter sommeren. 
 
Jan kigger på Code of Conduct vedr. opdatering. 
 
Jan mener at vi godt kan lave noget basis materiale vedr. 
sponsorer under Coronaen. 
 
Vi skal have materiale omkring keglesporten, både video 
og i blad form. 
 
 

Pkt. 4 
Corona - situationen. 

Der blev diskuteret om vi fortsat skal satse på at afholde 
de lokale mesterskaber og pokalturneringen samt DM. 
 



Med de meldinger om 
restriktionernes varighed, skal 
vi drøfte hvad der er 
mulighed for at gennemføre 
og hvad ikke. Herunder bl.a. 
turnering, vore egne 
mesterskaber og VM. 
Der har også været 
kommentarer til det på vores 
Facebook, som vi skal have 
svar på. 
 

Allan, Michael og Niklas laver en plan, og så tager vi et 
møde efter næste udmelding fra regeringen. 
 
Vi skal allerede nu komme med en udmelding på 
Facebook om at vi har holdt bestyrelsesmøde og talt om 
den nuværende situation, og at der er udarbejdet en plan 
A og en plan B. 
 
Vi vender tilbage når der er nyt. 
 
Vi melder fra til VM i 2021. 
 
Der bliver indkaldt til møde umiddelbart efter der kommer 
en udmelding fra regeringen. 
 
Ved næste møde tager vi stilling til om hvad vi skal 
afholde af DM og turneringen. 

Pkt. 5 
Planlægningen af vores 
årsmøde? 

Datoen og indhold. Skal vi 
have en årets leder? Hvem 
skal vi have med som 
gæst/oplægsholder? 
 

Årsmødet er den 11/4-21. 
 
Der blev talt om hvem der skal komme og holde et oplæg, 
samt om hvad. 
 
Vi skal have en backup dato til nyt årsmøde. 
 
Årets leder udnævnes ikke i 2021 

Pkt. 6 
Høring til etisk kodeks - 
udkast fra DIF (vedhæftet) 
 

Marita sender høringssvar, med at det er et godt arbejde 
som de har lavet. 
 
Spørg om det er et problem hvis mand og kone deltager. 

Pkt. 7 
Økonomi 
 

Niklas fortalte at der var købt obligationer for kr. 
900.000,00, og han var ved at være færdig med 
regnskabet. Vi kom ud med et overskud på ca. 
1.000.000,00. 

Pkt. 8 
Eventuelt 
 

Finn fortalte at der er 2 klubber som er udmeldt, og det er 
Toftlund med 104 medlemmer, og KAF med 76 
medlemmer, samt at Christiansfeld har udmeldt 39 
medlemmer. 
 
Der oprettes et link til referat på Facebook. 

 
 


